
Förslag på frågor till Gemensamma nämnden för hemsjukvård och hjälpmedel 2022-12-16

Från de gemensamma frågeområdena föreslår jag följande:

● Hur påverkas er nämnds ekonomi av den ökade inflationen?  Behöver ni vidta några
aktiva åtgärder för att klara en ekonomi i balans?

● Hur är status gällande kompetensförsörjning för er verksamhet? Vilka utmaningar har
ni?

● Hur har er verksamhet arbetat för att bidra till den gröna omställningen?

● Kommer det/har det skett några verksamhetsförändringar/organisationsförändringar -
vilken påverkan har det inneburit.

● När ni ser tillbaka på denna mandatperiod - vad är ni mest stolta över? Vad har varit
de största utmaningarna?

● Vilka är de största utmaningarna den kommande mandatperioden för er nämnd?

● Översiktlig redovisning av nämndens verksamhetsområden.

● Redovisning av internkontrollen

● Redovisning av måluppfyllelse (prognos)

● Prognos för UR2. (ekonomi)

Hur fungerar samarbetet med kommunerna? Styrkor/utmaningar?

Vilken återrapportering om verksamheten sker till huvudmännen? Med vilken kontinuitet?
Får ni någon återkoppling från huvudmännen på er rapportering?

Hur har hemsjukvården utvecklats under mandatperioden? Fanns något behov av
förändring/utveckling med anledning av den belastning som var under pandemin?

Hur kommer den nya redovisningen av hjälpmedel att se ut 2023?

Hur har arbetet gått med det nya avtalet med kommunerna kring utskrivningsklara/
medicinskt färdigbehandlade?”

Har det funnits diskussioner om att utvidga nämndens uppgifter under mandatperioden?


